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provodi savjetovanje     

Razlozi za donošenje akta i ciljevi koji 
se 

Prijedlogom ODLUKE o utvrđivanju mjerila za sudjelovanje 
roditelja/skrbnika u cijeni programa Dječjeg vrtića Drniš utvrđuju se 
mjerila za sudjelovanje roditelj /skrbnika u cijeni programa Dječjeg vrtića 
Drniša.  
Ekonomska cijena programa se ustvrđuje za svaku pedagošku godinu 
prije početka pedagoške godine. 
Ekonomsku cijenu ustvrđuje izvršno tijelo Grada Drniša, a na prijedlog 
Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Drniš. 
U predloženoj odluci roditelj/skrbnici participiraju s 35% , a osnivač 
ustanove 65%. 
Propisano je da se sufinanciranje roditelja/skrbnika dodatno umanjuje 
sukladno visini plaće u neto iznosu. 
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Koji su predstavnici javnosti bili     

uključeni u postupak izrade odnosno        

u rad stručne radne skupine za -    
izradu nacrta? _    

Je li nacrt bio objavljen na DA 
Internetska stranica Grada Drniša 
Nacrt je objavljen dana 11. srpnja 2022. godine 
na internetskoj stranici Grada Drniša 
www.drnis.hr. 
Savjetovanje je trajalo od 
11.srpnja 2022. – 18. srpnja 2022. godine 
(8 dana) 

internetskim stranicama ili 
na drugi odgovarajući način? 

Ako jest, kada je nacrt objavljen, na 
kojoj internetskoj stranici i koliko je 

vremena ostavljeno za savjetovanje? 

Ako nije, zašto? 

     

Koji su predstavnici javnosti Ivana Tomić 

Poštovani, 
Uz dužno poštovanje, smatram da je ovaj postotak 35% malo previsok, 
po njemu bi cijena vrtića bila 850kn, ako ne i više...što je više od 
60%povećanje u odnosu na dosadašnju cijenu vrtića. A i kad uzmemo dostavili svoje prijedloge, primjedbe 



eventualna daljnja umanjenja, znači roditelji bi trebali javno iznositi 
iznos svojih plaća i davati nekome na uvid što je poslovna tajna te 
smatram da je to nesavjesno  tražiti od roditelja. 
Dosad je bilo bolje uređeno, svako slijedeće dijete je imalo popust.  
Doći će do ispisivanja djece iz vrtića jer je to prevelik teret 
stanovnicima... i što onda, ostalima opet duplati cijenu?  
Moj prijedlog je da taj postotak ostane isti jer ionako imamo inflatorna 
očekivanja ili da se taj postotak kroz godine povećava baš kao što je i 
padao.., 
    

ili mišljenja? Anamarija Sušić 

Poštovani, smatram da postotak od 35% je previsok za naše male plaće. 
Ja i muž imamo dvoje male djece, a za drugo dijete nema popusta kao 
što je to nekad bilo.  
Ako se poveća cijena vrtića, doći će do ispisivanja djece iz vrtića jer 
roditelji neće imat sredstava za plaćat 1700kn za dvoje korisnika vrtića, a 
gdje su roditelji koji imaju 3 ili 4ero djece? 
Moj prijedlog je da taj postotak ostane isti ili uvećan minimalno  ili da se 
taj postotak kroz godine povećava, jer ovo bi bio šok za roditelje.   

     

 

Silvia Čupić 

Poštovani,  
 
Ovim putem koristim priliku da izrazim izrazito nezadovoljstvo s 
drastičnim povećanjem cijene vrtića. Naime, na žalost svih nas sve je 
poskupjelo, ali ovoliki postotak nadilazi sve mogućnosti roditelja. 
Stopa poskupljenja od cca 70 posto mislim da je u potpunosti 
neopravdana i na koncu ne znam da li je zakonom i dozvoljena. Živimo 
u malom gradu gdje su i poslovne mogućnosti izrazito manje nego li u 
velikim sredima. Vjerujem da većina roditelja nema mogućnost plaćati 
ovaj iznos , odnosno samim time kvaliteta života same djece biti će 
teška . Uz najbolju volju, grad Drniš nije turističko mjesto na kojem 
roditelji mogu i dodatno raditi i osigurati neke prihode. Ovakva cijena 
biti će veliki teret za sve nas roditelje i smatram da je krajnje 
neopravdana. Zar ne postoji način da se uskladi subvencija grada i 
roditelja.... Ovakvo nešto staviti samo na teret roditelja je uništavanje 
i osnovnih financijskih potreba koje svako dijete ima.  

 

Marko Galić 

Poštovani ,  
Ovaj prijedlog ODLUKE o utvrđivanju mjerila za sudjelovanje 
roditelja/skrbnika u cijeni programa Dječjeg vrtića Drniš je krajnje 
neprihvatljiv…u odnosu na prošlu pedagošku godinu, to je rast za 65%, 
drugo dijete nema nikakvih umanjenja, što je u današnje vrijeme uz 
inflaciju velik udar na kućni budžet. Mnoge si obitelji koje imaju više od 
jednog djeteta u vrtiću to neće moći priuštiti. 
Ovim Vašim činom Grad Drniš će imati najskuplji vrtić u županiji, ako ne i 
u RH. 
Pronatalitetna politika Vam je za 5. 
S poštovanjem , 
                                                           Marko Galić -Razočarani otac 
 

Gorana Gabrić 

Poštovani,  



kao roditelj dvoje djece vrtićke dobi želim izraziti apsolutno neslaganje s 
navedenim prijedlogom o povećanju participacije u cijeni vrtića. Svjesni 
činjenice o poskupljenjima, inflaciji i sl. ipak sam šokirana iznosom koji bi 
trebali izdvajati na mjesečnoj bazi u narednoj pedagoškoj godini. Mislim 
da bi se trebalo iznaći rješenje u kojem poskupljenje usluge ne bi bilo u 
tolikoj mjeri jer smatram kako bi djeca trebala biti prioritetna skupina 
kad je riječ o raspodjeli sredstava. Bojim se da ovakvim postupcima 
Grada demografska politika ostaje samo demagogija u predizbornom 
razdoblju. Grad Drniš - prijatelj djece??? 
Petra Kardov 
Poštovani, smatram da nije u redu da se ovako drastično podiže cijena 
vrtića bez prethodnih najava.Po ovome svemu,cijena vrtića bi bila 
800kn,ako ne i više.To je jako velik udar za roditelje uz sva ostala 
poskupljenja s kojima se borimo,a plaće su ostale i ostaju iste! Isto tako 
nije u redu da se plaće iznose javno. Nažalost, doći će do ispisivanja 
djece iz vrtića jer je cijena prevelik teret roditeljima. 
 
Marta Vujević 

Poštovani, uz sve razujevanje da svi troškovi rastu i da bi se cijena 
vrtića trebala povećati, smatram da ova raspodjela gdje roditelji za 
istu usluge plaćaju toliko različite cijene nije u redu (26 djece u 
predškolskoj grupi uvelike otežava rad odgajateljicama s djecom). 
Uzeti 9.000,00 kn kao najveći rang s najmanjim smanjenjem postotka 
plaćanja gdje su oba roditelja zaposlena je u najmanju ruku smiješno, 
jer to bi značilo da su plaće od 4.500,00 kn po roditelju odlične, 
zadovoljavajuće i dovoljne za najveće participirianje u plaćanju vrtića. 

Prijedlog za povećanje postotka plaćanja roditelja je na 25 % sa 
trenutnih 21%. 
Prijedlog za umanjenje pariicipiriranja: manje od 16.000,00 kn 
umanjenje za 15%, od 16.001,00 do 20.000,00 kn umanjenje za 10%, i 
više od 20.001,00 kn umanjenje za 5%. 
Prijedlog da se rasterete grupe i dobije kvalitetnija usluga na način da 
se nužno upišu djeca oba zaposlena roditelja i samohranih roditelja, 
ali ne i djeca gdje je jedan roditelj nezaposlen, ili da se djeca gdje je 
jedan roditelj nezaposlen upišu u grupu s petosatnim boravkom u 
vrtiću. 

Marijana Cigić 

Poštovani,  
smatram da je Vaša odluka izimno diskriminirajuća. Prema sadašnjem 
Zakonu o zaštiti osobnih podataka (GDPR) zakonski ne smijete imati uvid 
u moje osobne podatke koji uključuju moja mješečna primanja. Također, 
brojni roditelji nisu finacijski sposobni da podmire povećanje cijene 
vrtića od 35% s obzirom da je u tijeku visoka inflacija te sa prosječnom 
plaćom nije moguće pomiriti povećane troškove. Povećanjem cijene 
uslijedit će ispis djece iz vrtića koja će opet morati doći na "grbaču" 
roditeljima, a roditelji moraju zarađivati novac. Smatram da je prema 
svemu navedenom povećanje cijene iznad stanarda prosječnog roditelja 
te itekako na štetu naše djece.  
S poštovanjem, Marijana Cigić. 
 

Pamela i Antonio Galić 

Poštovani, 



Napomena: U vremenu trajanja savjetovanja pristigle su i druge primjedbe ali nisu obuhvaćene ovim izvješćem jer su 

zaprimljena izvan roka i nisu dali privolu da se obrazac s imenom sudionika savjetovanja objavi na internetskoj stranici 

Grada Drniša. 

  
Izvješće o provedenom savjetovanju s javnošću objavljuje se na internetskim stranicama 
Grada Drniša     www.drnis.hr 
 

 
slijedom najavljenog povećanja ekonomske cijene vrtića nekoliko je 
argumenata protiv navedenog. Prije svega, kao roditelji djeteta koje 
pohađa područno odjeljenje DV Drniš, smatramo da povećanje cijene 
vrtića nije opravdano te da svakako nije razmjerno pruženoj usluzi, ako 
uzmemo u obzir nedostatak kvalitetnog sadržaja, odnosno aktivnosti za 
djecu koje područno odjeljenje kao takvo nudi, tj. ne nudi. Štoviše, 
cijena boravka u područnim odjeljenjima je i sada previsoka u odnosu na 
uslugu i mogućnosti(pritom ne mislimo na odgajateljice koje su 
maksimalno angažirane u zadanom okviru).  Ukoliko pratimo trendove 
povećanja cijena, onda bismo svakako trebali pratiti trendove odgojno-
obrazovne prirode koji nedvojbeno pridonose dobrobiti i razvoju 
djeteta. U skladu s tim, implementacijom sportskih i kreativnih 
aktivnosti, odnosno programa učenja stranih jezika(koje bi se 
eventualno dodatno plaćale) bi se moglo doprinijeti ekonomskoj 
održivosti objekta, a ujedno zadovoljiti razvojne potrebe djece.  
Također, povećanje cijene vrtića bi moglo potaknuti roditelje na 
pronalaženje alternativnih oblika skrbi za dijete, posebno obitelji s više 
djece.  
Nadalje, ako uzmemo u obzir činjenicu da živimo u području koje 
svakodnevno obilježava smanjenje broja stanovnika te odljev mladih 
ljudi, odnosno obitelji onda bi se trebala uvažiti opcija dodatnog 
rasterećenja mladih obitelji u smislu smanjenja troškova vrtića. Time bi 
se potencijalno pridonijelo pozitivnoj demografskoj slici te pokazalo 
socijalnu osviještenost i angažiranost gradske uprave po pitanju 
poboljšanja standarda mladih obitelji.  
Diskutabilan je i način izračuna iznosa cijene vrtića obzirom na plaću 
roditelja, odnosno prihoda obzirom da su podaci o plaći osobni podaci 
te se isti ne smiju koristiti bez pisane suglasnosti.  
S poštovanjem! 
 
Magdalena Sučić Ledenko 
Postotak neka ostane isti jer postotak od 35% je nerealan i previsok. 

Troškovi provedenog savjetovanja Provedba internetskog savjetovanja nije uzrokovala 
dodatne financijske troškove.  

     


